

## 英皇駿景酒店住宿及餐飲禮遇

## 條款及細則:

- 1. 此等禮遇供應期由即日起至 2025 年 12 月 30 日。
- 2. 此等禮遇不適用於所有節慶日子及前夕,包括 2025 年 1 月 27 日-2 月 4 日,2 月 13-14 日,5 月 10-11 日,6 月 14-15 日,10 月 6-7 日,12 月 20-31 日。
- 3. 此等禮遇適用於最多 12 位客人。 ( The Crown 除外 )
- 4. 此等禮遇不適用於酒店私人活動、宴會及外賣服務。(The Crown 除外)
- 5. 此等禮遇的折扣以原價計算,而按折扣後價錢需另收加一服務費。
- 6. 此等禮遇不可與其他推廣優惠或折扣同時使用,亦不可兌換現金或其他產品。
- 7. 如有任何爭議, 英皇駿景酒店保留最終決定權。

## Catering privileges at the Emperor Hotel

## Terms and conditions:

- 1. These privileges are valid from now until 30 December 2025.
- 2. These privileges are not applicable to all festive days and their eves, including 27/1-4/2,13-14/2, 10-11/5, 14-15/6, 6-7/10, 20-31/12,2025
- 3. These privileges are applicable to a maximum of 12 diners. (Except The Crown)
- 4. These privileges are not applicable to private events, banquets or outside catering service. (Except The Crown)
- Discounts for these privileges are calculated based on the original price, and a
  10% service charge will be applied to the discounted amount.
- 6. These privileges cannot be used in conjunction with other promotions and discounts, nor can they be exchanged for cash or other products
- 7. In case of any dispute, The Emperor Hotel reserves the right to make the final decision.

